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Motion till kommunfullmäktige i Värmdö 2015-03-24

Inför avgiftsfritt internet i kommunens
lokaler!

Värmdö kommun ligger långt efter andra kommuner när det gäller IT-utbyggnad. Kommunen
tillhör exempelvis de kommuner i regionen som har lägst utbyggnad när det gäller fiberinfrastruktur.
Och till skillnad från många andra kommuner i regionen finns det i princip inga platser i
kommunens centrumområden som erbjuder avgiftsfri trådlös internetuppkoppling.

Det finns många skäl till att göra ordentliga investeringar i kommunens IT-infrastruktur. Ett viktigt
skäl är att vi behöver öka tifigängligheten till kommunens e-tjänster. Ett annat är att underlätta för
värmdöbor som vill kombinera arbete och fritid. Exempelvis kan trådlös interuppkoppling vara
användbar för den som under en kortare tid behöver arbeta i fik eller restauranger i centrala delar av
kommunen, eller i samband med idrotts- och fritidsaktiviteter.

Vi föreslår att kommunen erbjuder avgiftsfri internetuppkoppling i kommunens lokaler. Sådana
satsningar har gjorts i andra kommuner med stor framgång, exempelvis i Jönköping och
Helsingborg. För att man inte ska kunna missbruka tjänsterna kan en tidsgräns sättas på exempelvis
två timmar, och om man därefter vill surfa mer kan en avgift tas ut. En del av satsningen kan vid
behov finansieras med hjälp av annonsintäkter i likhet med vad som skett i andra kommuner.

Kommunen äger ett stort antal lokaler i centrala lägen. Exempelvis kan avgiftsfri trådlös
internetuppkoppling i ett första steg erbjudas i kommunens lokaler i direkt anslutning till
kommunens olika centrumdelar:

• Gustavsbergsteatern, Gustavsberg

• Runda huset (biblioteket), Gustavsberg
• Tornhuset, Gustavsberg
• Porslinsfabriken, Gustavsberg
• Komrnunhuset Skogsbo, Gustavsberg

• Hemmestaskolan, Hemmesta

• Brunns skola, Brunn

• Djurö skola, Djurö

24



Väl utbyggt, kommer det att kunna fmnas avgiftsfritt internet i viktiga delar av kommunens centra
och områden där det bedrivs mycket fritids- och idrottsaktiviteter. Bara i Gustavsberg skulle det
kunna finnas följande surfzoner:

Hojdftägen

3$

Därför föreslår vi kommunfullmäktige att besluta:

Att Värmdö kommun inleder arbetet med att införa avgiftsfri internetuppkoppling i
kommunens lokaler.
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